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Düzce Ticaret Borsası Başkanı Nurettin Karslıoğlu yaklaşan fındık sezonu öncesi Batı Karadeniz 

bölgesindeki rekolte beklentisini geçen yıla göre yüksek olarak ifade etti. Karslıoğlu, Çoban 

Kavşağı'ndaki Karayollarına ait Bakımevinin satılmasıyla ilgili kendisine kalan ihale sürecinde somut 

netice alınmadığını söyledi. 

 

Düzce Ticaret Borsası Başkanı Nurettin Karslıoğlu, geçen sezon fiyat karşılığı anlamında üreticisinin 

yüzünü güldürmeyen fındıkla ilgili sezon öncesi değerlendirmelerde bulundu. Batı Karadeniz bölgesinde 

geçen yıla göre yüksek miktarda bir rekolte beklediklerini söyleyen Karslıoğlu son durum hakkında bilgi 

verdi. “Fındıktaki yeni sezonda bol ve bereketli bir yıl bekliyoruz. Rekolteyle ilgili çalışmamız var. Batı 

Karadeniz’de geçeye göre bir hayli fazla ürün var. Bunu söylediğimizde üreticimiz yanlış anlıyor. Durum 

şöyle, fındık Düzce merkezde ve Yığılca ilçesinde yarı ama diğer yerlerde biraz daha fazla durumda 

var.”   Karslıoğlu, Karayolları 4. Bölge Müdürlüğü 41. Şube Şefliği'ne ait Çoban Kavşağındaki 

bakımevinin satıldığı ihale sürecine değinerek konuya açıklık getirdi. “İhaleye şahıs olarak girdim ve 

ihale bana kaldı. Fakat ihalenin kesinleşmemesi nedeniyle herhangi bir sözleşme imzalamadık.” 
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